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1. Welkom / opening
5.1.2e is de vervanger van [IEEEI. vandaag vervangt [NEN

5.1.2e 5.1.2e

Agenda:
Ontwikkelingen vaccin

Medische koel- en vrieskasten

Overige inventarisatie

GR advies

2. Mededeling / agenda

Versie: 0.1

Vaccinontwikkelingen: Pfizer en Moderna zien er goed uit. Aantallen nog

onduidelijk. Gezondheidsraadadvies wordt deze week verwacht.

Medische koel- en vrieskasten. Offerte van Aruba ontvangen (70.000 USD

zonder transport). Coérdinatie ligt nu bij RIVM. Voor Nederland is het geregeld.
Voor de eilanden is er een inventarisatie van apparatuur gedaan. Er zijn geen

geschikte vriezers op de eilanden. Van de koelkasten die er zijn moet een groot
deel (opnieuw) worden gevalideerd. Van VWS moet de opdracht komen.

Op de BES staan (gevalideerde) koelkasten, onduidelijk of het volume voor de

COVID-vaccins voldoende is. Nieuwe uitvraag met specifieke vragen wordt

gedaan per eiland. Als de eilanden nieuwe apparaten moeten aanschaffen moet

dit via het bijstandsverzoek gebeuren. Eerie dat het reéel is dat er

tekorten kunnen ontstaan aan vriezers, m.n. ultralow vriezers. Knopen moeten

door VWS worden doorgehakt. Keuze van vaccin is heel belangrijk, bij een
vaccin van 2-8 graden hoefje geen vriezer aan te schaffen. Als je op safe speelt,
dan heb je het over een grote investering.
De modus op de eilanden is nu liever te veel dan te weinig. Het kan politiek

gevoelig kan liggen als de CAS-eilanden een andere behandeling krijgen dan de
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BES en Europees Nederland.

BEES heeft vorige keer gezegd dat de eilanden hier opnieuw een

bijstandsverzoek voor financiéle hulp moeten indienen. Het verzoek om mee te

doen met de vaccinatiecampagne is goedgekeurd. CAS-eilanden zijn autonoom.

Bestandsverzoeken zijn er om alle extra zaken om de volksgezondheid in hun

landen op peil te houden. Zoals bijv. aanschaf materialen en inzet van

personeel. Verzoek moet vanuit CAS-eilanden zelf komen. We kunnen ze helpen
en adviseren om dit te doen. RIVM kan een specifiek advies geven als er

duidelijkheid vanuit VWS is. Het zou goed zijn om met verschillende scenario’s

rekening te kunnen houden.

Transport: Morgen 17-nov-2020 is er RIVM-overleg met huidige dienstverlener,
World Courier. Om te inventariseren wat er mogelijk is aan vries- en ultra-low

transport. RIVM probeert via de bestaande routes en contacten te werken, ook

voor de vaccincampagne in Nederland.[JES vraagt of we werken met

bestaande scenario’s of tijdlijn? In de risicoanalyse zien we dat de risico’s voor

alle vaccins gelijk zijn, waarbij de risico’s voor de diepgevroren vaccins nog

hoger zijn. Risicoanalyse is erop gericht om het hele proces met de deelstappen
te bekijken, vanaf het moment tot we bestellen, tot het gebruik op de eilanden,

ongeacht van het type vaccin.

Er moet een opdracht komen vanuit VWS om aan te geven wat het RIVM moet

doen. Het is nodig om te weten wat VWS wil. Anticiperen op ieder mogelijk
scenario of kiest VWS nu voor een specifiek vaccin en gaan we investeren voor

de specifieke apparatuur en faciliteiten. Die keuze bepaalt welke kosten ermee

gemoeid zijn. Daarna kijken of het RIVM gaat aanschaffen of de eilanden zelf.

Het RIVM kan alleen leveren aan de eilanden, als aan de randvoorwaarden voor

fatsoenlijk vaccinbeheer wordt voldaan.

Wet Publieke Gezondheid wijzigt om COVID-vaccin onder het

rijksvaccinatieprogramma te laten vallen.

en gaan deze week een advies opstellen op basis van wat er nu

bekend is. Dit advies gaat naar VWS, daarna kunnen we verder. [ESvertelt
dat er in Nederland ook veel discussie is. Het is voor de uitvoerders niet

realistisch is om bij iedere huisarts een ultra-low vriezer neer te zetten. We

willen nu ook verder na de inventarisatie.

Registratie: heeft aangegeven dat de BES eilanden geen sofi-

nummers hebben maar Sédula. Op de BES gebruiken alle huisartsen het

systeem Promedico, daar zijn de kwetsbare groepen uit te halen. heeft dit

bij de CAS nagevraagd, daar nog geen antwoord op ontvangen. vraagt
zich af of de selectie op risicogroepen moet worden aangepast. Het gaat om een

kleine populatie en de registratie aanpassen kost veel tijd. BEYwil het

bespreken met degene die het registratietraject trekt bij het RIVM. Als er

verschillende vaccins door elkaar worden gebruikt, moet het worden

geregistreerd. Nog onduidelijk wat er op de eilanden gaat gebeuren. Binnen het

RVP wordt nu op de eilanden vooral op papier en Excel geregistreerd.

bespreekt de registratie en vraagt naar de mogelijkheden, bijv. Excel bestanden

binnen te halen in CIMS. Ook kijken hoe de ongedocumenteerden opgenomen

worden. Nog onduidelijk hoeveel er zijn op Bonaire. Asielzoekers zijn geen

ongedocumenteerden.
Overige inventarisatie. Nog input nodig van

A.s. donderdag is er CAS overleg stuu e conceptagenda.
Position paper moet nog door de eilanden worden ingevuld. Daarna kan BES er

verder meer. Dat geeft duidelijkheid over wat de eilanden van ons verwachten

en wat ze als hun eigen rol zien. BE stuurt het naar de eilanden.

Bij de CAS zijn er geen inhoudeli jk deskundigen vanuit publieke gezondheid,
geen professionals. Voor Aruba Bore) en Sint Maarten worden die nu

on
van Curacao is betrokken.BE raat het aan

Versie: 0.1

oor Sint Maarten.

Beveiliging. Voor de eilanden is dit nog geen issue. Op voorhand zag niemand

dit als een issue. Meenemen in de aanvraag naar vws. [EEE heeft namen
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gekregen vanuit Defensie, specifiek voor het beveiligingsdeel voor Caribisch

Nederland. Defensie wil ook een officiéle opdracht met wat we verwachten en

wat ze kunnen doen.

Acties:

Datum Onderwerp |Conclusie / actie Realisati

eo

19-0kt-2020 |formele Na ontvangst van de formele brief gaat de i

adviesazanvraa [nieuw advies maken, speciaal voor de cas. IRE ves

kb bezig met het formele verzoek.

19-okt-2020 |bijstandsverzo [Financiering vaccinatieprogramma en de campagne

ek

SE
dit donderdag 22-okt-2020

met

19-0kt-2020 |ongedocument [Hoe gaan we beleidsmatig om met

eerden longedocumenteerden?
18-0kt-2020 [ondersteuning |De mogelijke ondersteuning op de communicatie in

teamverband overleggen op maandag 26-okt-2020

02-nov-2020 [Document Document pandemische griep delen met iedereen.

RIVM stuurt de aanvullingen aan

Samenvoegen en volgende week nieuwe versie sturenEilrd]

02-nov-2020 [Tijdspad 2 November bijeenkomst Gezondheidsraad. [ENF

vraagtEXE Seer duidelijkheid over het tijdspad.
16-nov-2020 |Registratie registratiemogelijkheden, bijv. Excel bestanden

binnenhalen in CIMS. Denk aan de

longedocumenteerden
16-nov-2020 |CAS Inhoudelijk deskundigen/ professionals. |ORlagv reagt

het san ERED oor Sint Maarten.
16-nov-2020 |Overige Input overige inventarisatie.

inventarisatie

16-nov-2020 [Position paper [moet nog door de eilanden worden ingevuld.
Duidelijkheid over wat de eilanden van ons

verwachten en wat ze als hun eigen rol zien | ERIEY
stuurt het naar CAS BES eilanden.

Besluiten:

Datum Onderwerp Besluit Verantw

oordelijk

Afgehandelde acties

Datum Onderwerp |Conclusie / actie Realisatie

19-okt-2020 |Vaccinatie [Vaccinatie ten tijde van de pandemische griep?

tijdens de

pandemische
griep

19-okt-2020 |BES Overleg [Inplannen BEE BE wiren 6 nov. 2020 +

aansluiten) 12 november

en dan 2-

wekelijks
19-0kt-2020 |Inventarisatie |CAS/BES - Stap 1 5.1.2e ] 5.1.2e
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